

2022

*International Students Pre-Arrival
& Registration Guide*

武汉理工大学外国留学生报到指南

Welcome!

Congratulations on your admission and warmest welcome on becoming a member of Wuhan University of Technology!

To help you to find out more about studying at Wuhan University of Technology, we have designed this *International Student's Pre-Arrival & Registration Guide*. In the guide you will find necessary information regarding registration, your visa to China, fee structure, payment moralities, brief university regulation, policy of the university, courses, examinations, etc. We hope you will find all the information helpful.

On choosing Wuhan University of Technology, you will be joining a research-intensive, key university under direct administration of Ministry of Education of China. It has been ranked consistently among the top 60 universities in Asia by several accrediting agencies, one among them being Times Higher Education World University Rankings (2015). The University is located in Wuhan City, Central China. Wuhan is celebrated for its profound cultural and ethnic heritage. Its finesse stretches back to 3500 year. Concurrent infrastructure and city life at Wuhan is avowed to *Oriental Chicago*.

We wish you a fruitful and prosperous stay at Wuhan University of Technology. We look forward for your benign presence.

Before you come to WUT, the documents you need to carry along with include:

1. Original JW201/202 (white page)
2. Admission Notice
3. Highest Diploma
4. Passport
5. 2 copies of the information, visa and entry stamp pages of the passport
6. 4 passport size photos of 1 inch & 6 passport size photos of 2 inches.
7. Medical Examination Report
8. Evidence of Payment made to the university.

NOTE: For the scholarship students in China can collect the original admission notices and JW201 from University in September due to the late feedback from CSC. Due to the Covid-19, we will keep the original admission notices and JW201 for the scholarship students aboard.

Content 目录

<i>Guide Key Points</i>	1
1. Transportation	3
交通路线.....	4
2. University Dormitory Check-in.....	5
学校提供的公寓入住.....	5
3. Insurance purchase	5
保险购买.....	6
4. Physical Examination Verification (only for X1 Visa holder)	7
体检验证（仅限 X1 签证持有学生）	7
5. Registration	8
报到入学.....	8
6. Apply for a valid Resident Permit (only for X1 visa holder)	9
申请居留许可（仅限 X1 签证持有学生）	9
7. Miscellaneous.....	10
其他注意事项.....	10
Appendix 1 附件一： Letter of Commitment	11
Appendix 2 附件二： Fee Structure.....	12
Appendix 3 附件三： Insurance Purchase Process	14
Appendix 4 附件四： Academic Calendar.....	16

Guide Key Points

因疫情缘故，凡从中国境内低风险地区来校学生，须身体无任何不适，且持绿码、最近核酸检测结果、疫苗接种证明等文件或证明，方可来校报到注册。报到注册时，学校将对上述证件进行查验。凡从中国境内中高风险地区来校学生，必须事先向学校进行报备，推迟报到或网上报到，待该地区由中高风险地区转为低风险地区后，方可来校。

境外学生，如果可以返校应到学校注册报到。如因中国政府出入境管理政策规定，不能来校，将在网上报到，报到链接地址为<https://www.wjx.cn/vm/OaSyBBm.aspx>

Due to the epidemic, all students coming from low-risk areas within China must not have any physical discomfort, and they must have a health code, the latest nucleic acid test results, vaccination certificates and other documents or certificates before they come to the university to register. When registering, the university will check the above-mentioned certificates of students. Students who come to the register from a medium-high-risk area in China must report to the university in advance, postpone or register online, and they can come to school only after the area is converted from a medium-high-risk area to a low-risk area.

If overseas students can come to China, should register before October in office. According to the policies and regulations on entry-exit management of China government, all students can not come to school can register online, and the register address is <https://www.wjx.cn/vm/OaSyBBm.aspx>

Registration Date 报到注册日期:

Aug 29-31, 2022 for students in China, Sep 7-9, 2022 for students out of China

Offline Registration Point 线下报到地点:

Mafangshan Campus 马房山校区:

International Student Office,Hongyi (No.4) Building, East Mafangshan Campus,
#205 Luoshi Road, Wuhan, China

中国湖北省武汉市珞狮路205号武汉理工大学马房山校区东院弘毅楼(教四楼)留学生办公室

International Student Office Room 407 日常管理办公室：407室

International Admission Office Room 400 招生办公室：400室

General Procedure for Registration 报到基本流程:

1. Bring your admission letter and JW to access campus gate and register with your phone. 带好录取通知书和JW表进入校园并使用手机到校门处注册 (Any problem can contact 027-87608608. 有任何问题请电话联系。)

2. Check-in to your dorm room 办理入住
3. Pay insurance fee (no pay no register) 支付保险费 (不购买不能报到注册)
4. Get yourself registered on at Mafanshan campu 马房山办公室报到注册
5. Pay the tuition, dormitory fee and issue Resident Permit 支付学费和住宿费、办理签证
6. Go to the school to register. Overseas students send emails to International Postgraduate Major School to register. Specific contacting information will be provided in further notice. 专业学院报到，境外学生使用电子邮件联系专业学院进行报到（专业学院联系方式另行通知）。
7. Get the Physical Examination done by yourself 自行完成体检
8. Participate in New Student's Orientation Activities (offline or online) 参加新生日活动（线下或线上）

Important Dates 重要的日期:

Aug 29 to 31 -- Registration 报到注册和签证办理

Aug 29 to Sep 10 – Room Check-in 住宿办理

Sep 1-- Sep 10 Physical Examination Verification 体检验证

Sep20 2:00pm -- Freshman Orientation Day (offline or online) 新生日活动（线下或线上）

Contact 联络方式:

International Students Office E-Mail: fstudent@whut.edu.cn Tel: +86-27-87608608

International Admission Office E-Mail: admission@whut.edu.cn Tel: +86-27-87166636

Emergency: +86-27-13387556113

1. Transportation

Due to the epidemic, The University will not arrange pick-up service for all fresh students.

Register your travel and personal information one day in advance to get access control authorization, send your Name, Time of arrival at school, Student No., Mobile phone No., Passport No. and picture of your Green health code to email: wangzhaodi@whut.edu.cn; or likexin@whut.edu.cn; or caicai123@whut.edu.cn.

You could take bus, subway or taxi to the campus. To guarantee your safety and rights, please wear masks all the trip and take legally approved taxi which has a uniform coating and avoid *unlicensed taxi*, which might overcharge you illegally. Please remember to ask for the receipt before you get off. The fee in normal traffic condition is estimated as below for reference:

Starting Point	Destination	Suggested Vehicle	Estimated Cost
Tianhe Airport	Mafangshan Campus	*1 Subway Line 2	RMB 6
		Taxi	RMB 150
	Nanhu Campus	Subway Line 2	RMB 6
		Taxi	RMB 170
	Yujiatou Campus	Taxi	RMB 110
	Wuhan Railway Station	Mafangshan Campus	*2 Subway Line 4 to 2
Taxi			RMB 60
Nanhu Campus		Subway Line 4 to 2	RMB 4
		Taxi	RMB 80
Yujiatou Campus		Taxi	RMB 30
Hankou Railway Station		Mafangshan Campus	Taxi
	*3 Subway Line 2		RMB 4
	Nanhu Campus	Subway Line 2	RMB 4
		Taxi	RMB 80
	Yujiatou Campus	Taxi	RMB 40
	Wuchang Railway Station	Mafangshan Campus	Taxi
*4 Subway Line 4 to 2			RMB 4
Nanhu Campus		Subway Line 4 to 2	RMB 2
		Taxi	RMB 20
Yujiatou Campus		Taxi	RMB 40

Route Guide:

*1: Tianhe Airport → Subway Line 2, Guanggu Square Direction → Get off at Jiedaokou Station, Exit B

*2: Wuhan Railway Station → Subway Line 4, Huangjinkou Direction → Hongshan Square Station, Switch to Subway Line 2, Guanggu Square Direction → Get off at Jiedaokou Station, Exit B.

*3: Hankou Railway Station → Subway Line 2, Guanggu Square Direction → Get off at Jiedaokou Station, Exit B.

*4: Wuchang Railway Station → Subway Line 4, Wuhan Railway Station Direction → Zhongnan Road Station,

Switch to Subway Line 2, Guanggu Square Direction → Get off at Jiedaokou Station, Exit B.

Mafangshan Campus is 500m south from the Exit A&B. Students who are assigned to live in Nanhu Campus and Jianhu Campus can take the school bus in Mafangshan Campus to there.

1.交通路线

因疫情缘故，学校不提供接机服务。

对于首次来武汉的同学，如乘坐出租车从武汉天河机场到学校，可以按照机场指示排队等候出租车。正规运营的出租车有统一的样式和标志，为保证个人安全和权益，请全程佩戴口罩，不要乘坐非法运营的“黑车”。下车前请索要发票。下表列出了各种交通工具的大致费用供参考：

起点	终点	建议交通方式	预估费用
天河机场	马房山校区	*1 地铁2号线	人民币6
		出租车	人民币150
	南湖校区	地铁2号线	人民币6
		出租车	人民币170
	余家头校区	出租车	人民币110
	武汉火车站	马房山校区	*2 地铁4号线转2号线
Taxi			人民币60
南湖校区		地铁4号线转2号线	人民币6
		出租车	人民币80
余家头校区		出租车	人民币30
汉口火车站		马房山校区	出租车
	*3 地铁2号线		人民币4
	南湖校区	地铁2号线	人民币4
		出租车	人民币80
	余家头校区	出租车	人民币40
	武昌火车站	马房山校区	出租车
*4 地铁4号线转2号线			人民币4
南湖校区		地铁2号线	人民币2
		出租车	人民币20
余家头校区		出租车	人民币40

路线引导：

*1: 天河机场→地铁2号线，光谷广场站方向→街道口站下车，B出口。

*2: 武汉火车站地铁站→地铁4号线，黄金口方向→洪山广场站，转乘地铁2号线，光谷广场站方向→街道口地铁站下车，A出口(马房山西院)B出口(马房山东院)。

*3: 汉口火车站地铁站→地铁2号线，光谷广场站方向→街道口站下车，B出口。

*4: 武昌火车站地铁站→地铁四号线，武汉火车站方向→中南路地铁站，转乘地铁2号线，光谷广场站方向→街道口地铁站下车，A出口(马房山西院)B出口(马房山东院)。马房山校区在地铁站A&B出口南向500米处，宿舍被分配至南湖和鉴湖校区的同学可在马房山校区内乘坐校车前往。

2. University Dormitory Check-in

All the dormitories have been arranged according to your financial status and study status. All the undergraduates and all the scholarship master students could only be arranged into twin-bed rooms.

Fee structure for room:

Single Room: RMB 12000/year/person; Twin-bed Room: 8400/year/person.

For self-supported students, who would stay in the dorm for less than one semester, will be charged for one semester (for 5 months). And for the students, who could pay for one year, shall stay for 10 months (the vacation is free).

Included in each room are: Air-conditioner, electric water heater internet, access, bed, wardrobe, table, chair and bedclothes.

In addition, Nanhu International Dormitory Building students required to purchase the water heating card separately. Electricity card needs to be purchased for kitchen use.

2.学校提供的公寓入住

所有学生的住宿已经按照学生经费来源、学习层次进行了安排。按规定，所有本科生以及公费硕士研究生只能安排双人间。

有关费用如下： 校内单人间: 12000 元/年/人； 校内双人间： 8400 元/年/人。

提示：自费长期生在学校公寓停留不足一学期者，按照一学期（5 个月）足额收取。缴费一学年者居住时间为10 个月（连续学习的假期免费）。

房间内有空调、热水器、网络接入、床、衣柜、书桌、椅子和床上用品。南湖留学生公寓需要单独购买热水使用卡，厨房需单独购买电卡。

3. Insurance purchase

In order to ensure the life safety and health care of students during their study, students who study in WUT for more than one semester are required to purchase insurance online by themselves for each academic year. Students cannot register

Insurance Liabilities	Insurance Amount (Yuan) RMB	Age 8—69	
		Insurance Premium (Yuan per half a year per person)	Insurance Premium (Yuan per year per person)
Liability for Death + Accidental Disability	100000	400	800
Accidental Medical Treatment	20000		
Medical Treatment for Outpatient and Emergency (With a daily limit of 600 yuan; the medical expenses exceeding 650 yuan can apply for a claim, that excess portion will be reimbursed at a proportion of 85%)	20000		
Hospitalization Medical Treatment	400000		

without insurance purchase.

Recommended insurance types : Comprehensive Medical Insurance & Protection Scheme for Foreigners Staying in China of Ping An Annuity Insurance Co., Ltd.

Date: Before registration day Fee: 800 yuan/ 1 year

Website: www.lxbx.net (see Appendix 3 for purchase process)

Tel: 4008105119

3.保险购买

为保证在读期间学生的生命安全与医疗健康,对于申请在武汉理工大学学习一学期以上的公费和自费学生,要求自行在线上购买每一学年的保险。够买保险之后才能报道注册。

推荐保险购买种类: 平安养老保险股份有限公司来华人员综合医疗保险

保障责任	保险金额 (元)	8岁—69岁	
		保险费 (元/人·半年)	保险费 (元/人·年)
身故+意外伤残	100000	400	800
意外医疗	20000		
门、急诊疾病医疗 (日费用限额 600 元,免赔额 650 元以 上的部分按照 85%比例赔付)	20000		
住院医疗	400000		

保险购买时间：注册报道之前

推荐购买费用：800元人民币/1年

购买网址：www.lxbx.net（购买流程见附件3）

电话：4008105119

4. Physical Examination Verification (only for X1 Visa holder)

For student who would study on campus for over one year should run a physical examination verification for a valid [Residence Permit](#). WUT would only accept the students who pass the physical examination. All students go by themselves.

- Address for Physical Examination Verification:
Hubei Provincial Bureau of Exit-Entry and Quarantine, No.430,
Gaoxing Street, East Lake New Technology District, Wuhan
- Required documents:
Passport, original Blood Test Report and two 1” passport style photos
- Fee: approx. 400 RMB
- Website: <http://www.hbithc.com/gzhd.jsp>
- λ Phone: 027-87384283

4. 体检验证（仅限 X1 签证持有学生）

对于申请在武汉理工大学学习一学期以上的学生，申请长期学习签证以及居留许可者需进行体检验证，体检验证合格者方有资格就读我校。请自行前往体检。

λ 体检验证地址：湖北国际旅行卫生保健中心（湖北省武汉市东湖高新技术开发区高新大道430号）

- λ 所需材料：护照、原体检报告原件及两张一寸证件照
- λ 费用：约 400 元人民币
- 网址：<http://www.hbithc.com/gzhd.jsp>
- 电话：027-87384283

5. Registration

There is only one point for registration, Mafanshan Campus. Detailed information is as below:

- Address:
4th Floor, Hongyi (No.4 Teachingbuilding) Building, Mafanshan Campus, Wuhan

- Date: Aug 29-31 for students in China & Sep 7-9 for students out of China

- λ Time: 8:30-11:30, 14:00-17:00

- Required Documents:
 - > Admission Notice and JW Visa Application White sheet.
 - > Original passport and a photocopy of the photo page, visa page and entry stamp page
 - > Original degree certificate
 - > 4passport-style photos (colored, white background, formally dressed, 2 in 35*53mm, 2 in 25*35mm)
 - > Letter of commitment (see Appendix 1)
 - > Certificate of Physical Examination Verification (can provide later as well).
 - > Fee Payment Proof or can pay at the office by card (for more details see Appendix 3)
 - > Insurance Fee Payment Proof at least for one year (for more details see Appendix 3)

5. 报到入学

- λ 地点:
 - o 武汉理工大学马房山校区东院弘毅楼（教四楼）四楼。
- λ 日期：8月29日—31日（境内学生）& 9月7-9日（境外学生）
- λ 时间：8:30-11:30 a.m., 14:00-17:00 p.m.
- λ 所需材料：
 - o 《录取通知书》及《外国留学人员来华签证申请表》白联
 - o 普通护照及护照信息页、来华签证页和入境章页复印件
 - o 学位学历证书原件
 - o 4张白底正面免冠照片（1寸25*35mm2张，2寸35*53mm2张）
 - o 承诺书（见附件一）
 - o 体检验证报告（可后提供）
 - o 学费交纳凭证（见附件二）
 - o 至少1年期保险交纳凭证（见附件三）

6. Apply for a valid Resident Permit (only for X1 visa holder)

According to the Immigration Law of China, students who enter China with X1 visa need to apply for a legal residence permit within 30 days after entry. It takes 10 days to collect your residence permit so please apply in advance.

Anyone who carry an expired visa, non-residence permit, or expired residence permit will be fined or even repatriated by the local immigration office.

The office will arrange the group resident permit for the students who have completed the registration. Others who could not complete registration in that period must apply by themselves before 30 days after your entry to China (date to be decided).

The application fee is 400 RMB for one year, 800 RMB for 1 year to 3 years, 1000 RMB for 3 years to 5 years.

Applying Steps and Requisite Documents:

1. Community release certificate
2. Certificate of school resumption
3. Medical examination center report
4. Nucleic acid certificate 48 hours before visa application
5. Admission notice and 201 form
6. Accommodation registration

6. 申请居留许可（仅限 X1 签证持有学生）

长期学习签证的有效期为入境后30 日，持有长期学习签证的学生须在签证到期前提前至少10 个工作日申请办理居留许可。签证过期，居留许可过期的将被本地出入境部门依法采取措施，甚至强制离境。

申请居留许可的费用为：一年以内400 元，一年以上三年以内800 元，三年以上五年以内1000 元。

留学生管理办公室将为按时完成报到的新生集中办理居留许可。其它需要办理的学生务必于入境30 日前办理申请并获得有效居留许可（具体日期待定）。

申请流程和所需材料如下：

1. 在社区接触隔离并获得证明；
2. 留学生管理办公室报到注册，并缴纳学费；
3. 体检中心报告；
4. 办理签证前48小时核酸证明；
5. 签证申请公函和表格；
6. 住宿登记证明。

7. Miscellaneous

1. Please try to arrive within the period of registration notified in admission notice. Do pay attention to the expiration date of the visa. Make sure that, at the time of registration, there is at least 10 working days left for the validity of the visa. The university may refuse the student whose visa is already expired or has validated time less than 10 working days. The student is fully responsible for all the consequences.
2. If you decide to give up on the admission, DO NOT use the admission files to apply for a visa to enter China, which will amount to illegal entry and illegal stay in China. The information of un-registered students will be reported to the immigration for further inspection.
3. The driving licenses issued by other countries are not acknowledged by the Chinese government. So, whosoever wishes to drive automobile in China will have to apply for a Chinese driving license. It is a crime to drive automobile(s) in drunkenness in China. And any misbehavior on account of drunken driving will not be covered by insurance company.
4. For informational purpose only, a student generally would spend around 1500-2000 RMB for certificates preparation, and spends around 30 RMB(Yuan) for the fundamental food and drink service in the university, so please prepare enough financial support before you come to China.

7. 其他注意事项

1. 尽量在录取通知书确定时间内来校报到。务必保证在指定的报到时间距离签证有效期 10 个工作日内。如果学生到校报到时签证已经过期或者即将过期，学校有权拒绝其入学，所有后果由学生本人承担。
2. 如本人放弃入学，请务必不要使用收到的录取文件用于申请来华签证和入境，否则将会因非法入境和居留受到警方处罚。
3. 中国不承认其他国家的驾驶执照，来华后如需要驾驶车辆，需考试及申请中国驾照。在中国，酒后驾驶机动车是犯罪行为，且酒后行为失当不属于保险公司免责范围。
4. 一般情况下，报到期间办理证件大概需要 1500-2000 元，学生在校内就餐的基本费用约每日30元人民币（仅供参考），请来华之前准备好相关费用。

Appendix 1 附件一: Letter of Commitment

Letter of Commitment

I have accepted “International Students Handbook” of Wuhan University of Technology for International Students, and hereby promise to read this book thoroughly, obey rules and regulations summarized in this Handbook, rules and regulations by the University as well as laws and regulations formulated by Chinese Government. I agree to undertake any consequences for my violation of the laws, rules and regulations.

Signature:

Date:

承诺书

我已收到“武汉理工大学外国留学生手册”，承诺仔细阅读该手册全部内容，并遵守中国的法律、法规及学校的规章制度，如果违反以上规定，我愿意承担相应的责任。

承诺人:

日期: 年 月 日

Appendix 2 附件二: Fee Structure

Once you have been enrolled, your individual fee structure will be presented on admission notice and will be subject to individual's study plan. Some kinds of fee, such as insurance, physical examination, etc. are subject to change year by year, and every student will be informed about it post their registration.

Item	Unit	Programs Types	Program in Chinese	Program in English (RMB)	
Application	Per application(non-refundable)		500		
Tuition	Per academic year, per person	Bachelor	Engineering	20,000	24,000
			Economics, Management, Law & Social Science	18,000	20,000
			Art & Architecture	25,000	30,000
		Master	Engineering	26,000	30,000
			Economics, Management, Law & Social Science	23,000	27,000
			Art & Architecture	33,000	38,000
		MBA		30,000	34,000
		Doctoral Degree	Engineering	32,000	35,000
			Economics, Management, Law & Social Science	30,000	33,000
			Art & Architecture	41,000	45,000
		Chinese Language		17,000/ academic year or 8500/semester	
Room rent	Twin-bed Room Per Year *bathroom, air conditioner, refrigerator, telephone and internet access, and public kitchen, washing room		7500/8400 academic year		
	Single Room Per Year *a personal bathroom, air conditioner, refrigerator, telephone and internet access, and public kitchen, washing room		9000/12000 academic year		
Insurance	Per year per person		800		
Physical Exam	Per person		200-400		

Pay by Transaction

If you choose to pay your tuition fee and room rent by transferring, you could use university bank account (the details of which are given below). However, the university does not accept bank check, if you prefer to pay by check you must use the check provided by a domestic Chinese bank.

Remark/Reference: Please indicate STUDENT'S WUT ID (e.g. 2015ZF001 shown in your admission notice) as Remarks/Reference IN THE BANK SLIP when transferring the relative money to the university account or the financial office will not be able to match your money to your university account.

Please provide us with the proof of your transaction as your payment proof, otherwise you will be seen as 'payment incomplete'.

Pay by Card during Registration

Please ensure that your bank card supports China Union Pay, only then you could pay your application fee, tuition fee and room fee in the International Students Office during registration.

For application fee

University's bank account

•**Transfer in USD or in other currency:** Name: WU HAN LI GONG DA XUE

Account: 3202 0067 1920 0487 084

Bank to: INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA HUBEI BRANCH

SWIFT Code: ICBKCNBJHUB

•**Transfer in RMB:**

Name (PAYEE): WU HAN LI GONG DA XUE Account (A/C): 3202 0067 0900 0475 962

Bank (TO): THE INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA, HUBEI BRANCH SWIFT CODE: ICBKCNBJHUB

For Tuition Fee and Accommodation Fee Only

•**Transfer in USD or in other currency:** Name: WU HAN LI GONG DA XUE

Account: 3202 0067 1920 0487 084

Bank to: INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA HUBEI BRANCH

SWIFT Code: ICBKCNBJHUB

•**Transfer in RMB:**

Name (PAYEE): WU HAN LI GONG DA XUE Account (A/C): 3202 0067 2920 0016 973

Bank (TO): THE INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA, HUBEI BRANCH SWIFT CODE: ICBKCNBJHUB

 来华留学生保险
Online payment Instruction.
 网上支付看这里
 轻松缴费我帮你
 **手机端**
Mobile terminal

Step. 1

扫描二维码或
浏览器访问留学保险网
Scan the QR code or
input lxbx.net into your
browser



Step. 2

点击登录
Click to login



Step. 3

输入证件号码和验证码
Passport number and
verification code



Step. 4

选择学校和方案
Choose school
and plan



Step. 8

获取凭证
Get receipt



Step. 7

支付
Pay



下一步
Next step

Step. 5-1

立即缴费
Pay now



Step. 6

信息确认
Confirm info



Step. 5-2

点击浏览
Read and click
each box

下一步
Next step



服务支持热线
Customer Service

400-810-5119



Appendix 4 附件四：Academic Calendar



2022-2023 学年第一学期校历

周次	MON一	TUE二	WED三	THU四	FRI五	SAT六	SUN日
预备周	22 廿二	23 廿三	24 廿四	25 廿五	26 廿六	27 廿七	28 廿八
一	29 廿九	30 月初一	31 初二	1 初三	2 初四	3 初五	4 初六
二	5 初七	6 初八	7 初九	8 初十	9 十一	10 十二	11 十三
三	12 十四	13 十五	14 十六	15 十七	16 十八	17 十九	18 二十
四	19 廿一	20 廿二	21 廿三	22 廿四	23 廿五	24 廿六	25 廿七
五	26 廿八	27 廿九	28 月初一	29 初二	30 初三	1 初四	2 初五
六	3 初六	4 初七	5 初八	6 初九	7 初十	8 十一	9 十二
七	10 十三	11 十四	12 十五	13 十六	14 十七	15 十八	16 十九
八	17 廿一	18 廿二	19 廿三	20 廿四	21 廿五	22 廿六	23 廿七
九	24 廿八	25 廿九	26 月初一	27 初二	28 初三	29 初四	30 初五
十	31 初六	1 初七	2 初八	3 初九	4 初十	5 十一	6 十二
十一	7 十三	8 十四	9 十五	10 十六	11 十七	12 十八	13 十九
十二	14 廿一	15 廿二	16 廿三	17 廿四	18 廿五	19 廿六	20 廿七

上课时间

第一节 08:00-08:45 第八节 15:40-16:25
 第二节 08:50-09:35 第九节 16:45-17:30
 第三节 09:55-10:40 第十节 17:35-18:20
 第四节 10:45-11:30 第十一节 19:00-19:45
 第五节 11:35-12:20 第十二节 19:50-20:35
 第六节 14:00-14:45 第十三节 20:40-21:25
 第七节 14:50-15:35

教职工上班时间

上午 08:00-12:00 下午 14:00-17:30

常用电话

综合服务
 学校查号台 86546114
 保卫处报警电话 马区、南湖 87651110
 余区 86534110
 学籍管理办公室 87850013
 教学研究办公室 87850017
 教务管理办公室 87850027
 教师教学发展中心 87850509
 实践教学管理办公室 87857742
 实践教学管理办公室 87850020
 余区教学办公室 86551137
 考务管理中心 87611856

教务处
 研究生培养办公室 教学管理 87651477
 教学研究 87855613
 学位办学位管理与导师队伍建设科 87651521
 余区研究生管理科 86551797
 学工部办公室 87850156
 学工部余区学生工作办公室 86551149
 研工部思想政治教育与管理科 87164640

●本学期共19个教学周，从2022年8月29日起至2023年1月8日止。
 ●学生：2022年8月28日报到，8月29日正式上课，2023年1月9日起放寒假；下学期于2月19日报到。
 ●教学人员：2022年8月26日起上班，2023年1月10日起放寒假；下学期于2月17日上班。
 ●职能部门、直属单位、教学科研单位管理人员及教辅人员：2022年8月25日起上班，2023年1月11日起放寒假；下学期于2月16日上班。
 备注：1.2022年下半年校学位评定委员会会议时间：10月25日、12月30日
 2.武汉理工大学教学节时间：10月20日-11月10日
 3.武汉理工大学第十九届运动会时间：10月20-22日

周次	MON一	TUE二	WED三	THU四	FRI五	SAT六	SUN日
十三	21 廿八	22 廿九	23 月初一	24 初二	25 初三	26 初四	27 初五
十四	28 初五	29 初六	30 初七	1 初八	2 初九	3 初十	4 十一
十五	5 十二	6 十三	7 十四	8 十五	9 十六	10 十七	11 十八
十六	12 十九	13 二十	14 廿一	15 廿二	16 廿三	17 廿四	18 廿五
十七	19 廿六	20 廿七	21 廿八	22 廿九	23 月初一	24 初二	25 初三
十八	26 初四	27 初五	28 初六	29 初七	30 初八	31 初九	1 初十
十九	2 十一	3 十二	4 十三	5 十四	6 十五	7 十六	8 十七
寒 假	9 十八	10 十九	11 二十	12 廿一	13 廿二	14 廿三	15 廿四
	16 廿五	17 廿六	18 廿七	19 廿八	20 廿九	21 月初一	22 初二
	23 初三	24 初四	25 初五	26 初六	27 初七	28 初八	29 初九
	30 初十	31 十一					
二十	6 十六	7 十七	8 十八	9 十九	10 二十	11 廿一	12 廿二
二十一	13 廿三	14 廿四	15 廿五	16 廿六	17 廿七	18 廿八	19 廿九

育人为本 学术至上

党政办公室2022年5月制

厚德博学 追求卓越